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Povjerenstvo za osiguravanje i unapređivanje kvalitete na  

Metalurškom fakultetu 

Z A P I S N I K 

s 1. sastanka u akademskoj 2014./2015. godini održanog 21. studenog 2014. godine  

s početkom u 13:00 sati u Uredu dekana 

 

Prisutni 

članovi: 

Lana Vanić, mag.iur. – predsjednik, Tihana Marjanović, dipl.ing.met. – član, 
doc.dr.sc. Tahir Sofilić – član, Sanja Vujnović, inf. – član  

Ostali  

prisutni: 
/ 

Opravdano 

odsutni: 

prof.dr.sc. Ladislav Lazić – član, izv.prof.dr.sc. Zoran Glavaš – član, doc.dr.sc. 
Zdenka Zovko Brodarac – član, Sandra Mitić, bacc.ing.met. – član 

Neopravdano 

odsutni: 
/  

Gosti: / 

 

Dnevni red: 

1. Preporuke za postupanje s rezultatima sveučilišnih anketa u svrhu sustavnog izvješćivanja 

nastavnika i studenata o rezultatima (http://www.unizg.hr/anketa-nastavnici/; prilog 1) 

2. Rezultati sveučilišne ankete Vrednovanje preddiplomskog studija od strane studenata koji 

su tijekom akademske godine 2012./2013. završili studij (prilog 2) 

3. Rezultati sveučilišne studentske ankete za procjenu nastavnika u zimskom semestru 

akademske 2013./2014. godine (prilog 3)  

4. Prijedlog postupanja po provedenoj evaluaciji rada nastavnika (prilog 4)  

5. Pravilnik o sustavu osiguravanja kvalitete 

6. Povjerenstvo za upravljanje kvalitetom 

7. Priručnik za osiguravanje kvalitete 

8. Ostalo  
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Točka 1., 2., 3. i 4. 

Metalurški fakultet je prihvatio Proporuke za postupanje s rezultatima sveučilišnih anketa koje je 
donio Odbor za upravljanje kvalitetom Sveučilišta u Zagrebu, te će u skladu s njima i postupati.    

Rasprava 

U tom smislu Povjerenstvo za osiguravanje i unapređivanje kvalitete prezentiralo je rezultate 
sveučilišnih anketa o vrednovanju preddiplomskog studija i radu nastavnika na sjedinicama 
Fakultetskog vijeća, te je daljnji zadatak Povjerenstva predložiti način i kriterije postupanje sa 
slabijim / slabim rezultatima. U raspravi se postavilo pitanje što zapravo smatramo dobrim ili lošim 
rezultatom, koji se kriteriji trebaju zadovoljiti da nešto smatramo dobrim i koji je zapravo cilj koji 
želimo postići određenim poboljšanjima.  

Zaključci 

U svjetlu navedene rasprave zaključeno je kako će se ubuduće pri raspravljanju rezultata anketa o 
vrednovanju studija za svaki parametar uzimati u obzir dvije najlošije ocjene koje će, kao jedna, 
služiti kao granica između dobrog i lošeg rezultata na temelju kojeg će se donijeti zaključak o stanju 
pojedinog parametra i smjernice za poboljšanje. 
Što se tiče rezultata sveučilišnih anketa o radu nastavnika, Povjerenstvo je zaključilo kako će za  
sjednicu Fakultetskog vijeća u prosincu ili siječnju sastaviti prijedlog Pravilnika o postupanju po 
provedenom vrednovanju rada nastavnika od strane studenata koji će sadržavati prijedlog ocjene 
koja se smatra lošom u pogledu ocjene rada nastavnika i smjernice za postupanju u tom slučaju.   

Aktivnosti 

Za sjednicu Fakultetskog vijeća u prosincu 2014. ili siječnju 2015. pripremiti prijedloge postupanja s 
rezultatima vrednovanja studija i rada nastavnika. 

 

Točka 5. 

Radna skupine za izradu prijedloga izmjena i dopuna Pravilnika o osiguravanju i unapređivanju 
kvalitete na Metalurškom fakultetu i Priručnika za osiguravanje i unapređivanje kvalitete na 
Metalurškom fakultetu (Vanić, Zovko Brodarac, Vujnović) izradila je prijedlog novog Pravilnika o 
sustavu osiguravanja kvalitete koji je upućen zaposlenicima Metalurškog fakulteta na čitanje, te će 
biti upućen na prihvaćanje na sjednicu Fakultetskog vijeća 26. studenog 2014. godine. 

Rasprava 

/ 

Zaključci 

/ 

Aktivnosti 

/ 
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Točka 6. 

Radna skupine za izradu prijedloga izmjena i dopuna Pravilnika o osiguravanju i unapređivanju 
kvalitete na Metalurškom fakultetu i Priručnika za osiguravanje i unapređivanje kvalitete na 
Metalurškom fakultetu (Vanić, Zovko Brodarac, Vujnović) sastavila je prijedlog novog sastava 
novog Povjerenstva za upravljanje kvalitetom koji je upućen članovima Fakultetskog vijeća, te će 
biti upućen na prihvaćanje na sjednicu Fakultetskog vijeća 26. studenog 2014. godine. 
Studenticu II. godine preddiplomskog studija Ivanu Buljan Studentski zbor Metalurškog fakulteta 
predložio je za člana Povjerenstva iz redova studenata, što je i prihvaćeno. 

Rasprava 

/ 

Zaključci 

/ 

Aktivnosti 

/ 

 

Točka 7. 

Radna skupine za izradu prijedloga izmjena i dopuna Pravilnika o osiguravanju i unapređivanju 
kvalitete na Metalurškom fakultetu i Priručnika za osiguravanje i unapređivanje kvalitete na 
Metalurškom fakultetu (Vanić, Zovko Brodarac, Vujnović) u postupku je izrade novog Priručnika za 
osiguravanje kvalitete za kojeg se očekuje da bude završen u siječnju 2015. godine. 

Rasprava 

/ 

Zaključci 

/ 

Aktivnosti 

/ 
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Točka 8. 

Kolegica Tihana Marjanović, dipl.ing.met., izrazila je nezadovoljstvo što prodekanska struktura 
danas nije nazočna na sastanku iako unaprijed nije najavila svoj izostanak. Naime, svako izbivanje 
sa svog radnog mjesta, pa tako i sudjelovanje u radu ovog Povjerenstva, kolegica Marjanović mora 
vremenski nadoknaditi, stoga moli za poštivanje radnih obveza svih članova Povjerenstva. Kolegica 
Marjanović se, ispred firme ABS Sisak d.o.o., u kojoj su četiri studenta Metalurškog fakulteta radila 
svoje diplomske radove, očitovala o njihovoj nezainteresiranosti (osim studenta Petra Vladića) 
kako za poslovne procese čeličane, tako i za ostale segmente izrade praktičnog dijela diplomskih 
radova. Ova činjenica stručnjake iz ABS Sisak d.o.o. posebice čudi stoga što se radi o vrlo dobrim 
studentima koji su u ABS Sisak d.o.o. došli s vrlo dobrim preporukama. O ovome, kao i o nekim 
drugim segmentima suradnje između Metalurškog fakulteta i ABS Sisak d.o.o. kolegica Marjanović 
će se očitovati upravi Fakulteta.     

Rasprava 

/ 

Zaključci 

/ 

Aktivnosti 

/ 

 
 

Predsjednica Povjerenstva za osiguravanje i unapređivanje kvalitete na Metalurškom fakultetu 

 
Lana Vanić, mag.iur. 

 
 

U Sisku, 1. prosinca 2014. godine 

 


